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《八年级上册英语作文两篇：我最好的朋友》

进入八年级，英语学习迈入了一个新的阶段。词汇量大幅增加，语法知识也更为复杂
。为了全面提升，我们要开始注重英语作文的练习，这里给大家整理了两篇八年级上
册英语作文，供大家学习。

八年级上册英语作文1

My best friend is Li Ming. We have some similarities, but we also have many differences.
Li Ming is taller than me, and he has short black hair while my hair is longer and brown.
His eyes are big and bright, just like stars, whereas mine are smaller but I think they look
kind.

When it comes to physique, Li Ming is stronger than me. He is good at sports and often
helps me with my physical training. In terms of personality, he is outgoing and loves to
make friends, while I am quieter and prefer reading books in my free time.

Despite these differences, we both excel in our studies. Li Ming is particularly good at
math, whereas I shine in English. We often help each other with our homework, making
us a great study team.

我最好的朋友是李明。我们有一些相似之处，但也有很多不同之处。李明比我高，他
有一头乌黑的短发，而我的头发更长，是棕色的。他的眼睛又大又亮，就像星星一样
，而我的眼睛虽小，但我觉得它们看起来很友善。

说到体格，李明比我强壮。他擅长运动，经常帮我进行体育锻炼。在性格方面，他很
外向，喜欢交朋友，而我则更安静，空闲时更喜欢看书。

尽管有这些不同，但我们在学习上都很出色。李明特别擅长数学，而我则在英语方面
表现出色。我们经常互相帮助做作业，这使我们成为了一个很棒的学习团队。

八年级上册英语作文2

My best friend, Lisa, is quite different from me. While I am short with black hair and
brown eyes, she is tall with long, blonde hair and blue eyes. Unlike my slim build, Lisa is
strong and athletic. Our personalities also contrast; I am quiet and reserved, whereas she
is outgoing and lively. When it comes to studying, I focus on arts, but Lisa excels in
science. Despite our differences, we share a great friendship.

我的最好的朋友，丽莎，和我非常不同。我个子矮，黑头发，棕眼睛，而她个子高，
有一头长长的金发和蓝色的眼睛。与我的苗条身材不同，丽莎强壮而健美。我们的性
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格也截然不同;我安静而内敛，而她外向而活泼。在学习上，我专注于文科，而丽莎在
理科方面表现出色。尽管我们有诸多不同，但我们拥有深厚的友谊。
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